
Mølledalen og Mølleagers grundejerforeningen 
Generalforsamling 18. Februar 2020 

Formandens beretning 

Velkommen til generalforsamlingen i Mølledalen og Mølleagers grundejerforeningen 

• Vi vil starte med med at byde velkommen til vores nye naboer i  
o Mølleager nr. 7: Mads og Cecilie (Marie, Andreas og Johan) og 

o Mølledalen nr. 1: Rasmus og Christina (Augusta og Vilma) 
o Til maj får vi nye naboer i Mølleager  nr. 11. 

o Det forlydner også at Mølleager 6 er blevet solgt 
 

• Vi har i perioden fra sidste generalforsamling afholdt fem bestyrelsesmøder og derudover en række 
planlægningsmøder i forbindelse med planlægning af grundejerfesten i januar. 

 
• Det har bestyrelsesmæssigt været et lidt turbulent år. Vi har generelt haft svært ved at samle alle 

fem bestyrelsesmedlemmer til årets møder, og i efteråret valgte vores formand Mads Rasmussen at 
trække sig fra bestyrelsen for at få arbejdsliv og familieliv til at hænge bedre sammen. Jeg overtog 

formandsposten og 
suppleant Leif Gregersen trådte ind i bestyrelsen. Der skal lyde en stor tak til Mads for hans arbejde 

i både bestyrelsen og festudvalget de seneste 3-4 år. 
 

Sociale arrangementer 

• For et år siden havde vi en hyggeligt fastelavnsfejring i Klaus og Sarahs carport med stærkt 

fremmøde fra både børn og voksne. Igen i år er der rigtig god opbakning med 19 børn og 19 voksne 
tilmeldt til tøndeslagningen på søndag. 

 

• En sommerfest var på tegnebrættet, men den blev desværre ikke blev til noget pga. for få 
ressourcer i festudvalget og bestyrelsen til planlægning og afvikling. 

 

• Til gengæld fik vi afholdt en nytårsfest den 11. januar med 50 tilmeldte – 30 børn og 20 voksne. Stor 

tak til både nye og gamle naboer for en hyggelig og festlig eftermiddag og aften med 
kagekonkurrence, leg, dejlig mad og fadølsvogn. 

 
Vores fælles vej 

• Vores vejteam sørgede i foråret for 2 grønne containere og i efteråret 1 grøn container. Det har 
passet fint med antallet af containere i forhold til mængden af det haveaffald, der har fundet vej til 
containerne. 

 

• I starten af 2019 stoppede Aarhus Kommune planen om udskiftning af fjernvarme. Vi har fulgt op 
på, hvad vi så gør i forhold til etablering af nyt slidlag. Det vil Leif nu fortælle lidt mere om. 

 
Valg til bestyrelse og festudvalg 

• Vi håber, at vi her til aften får valgt nogle nye kræfter ind i bestyrelsen, som vil bidrage til arbejdet 
med at sikre en fortsat velfungerende grundejerforening og bakke op om det gode nabofællesskab.  

 
• Vi håber også, at vi får etableret et nyt festudvalg, som kan sikre, at vi fortsat mødes i festlige og 

hyggelige sammenhænge. 


